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PROTOKÓŁ NR   XLIII/10 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  10 sierpnia 2010 roku 

 
 

XLIII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  

 

W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 

 
1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Michał Kunt, 
7. Stefania Martynowicz, 
8. Maria Nowakowska, 
9. Jerzy Sak, 
10. Bogusław Samosionek, 
11. Piotr Tadla, 
12. Marek Tatarewicz, 
13. Krzysztof Wojtala, 

 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt   - Burmistrz Miasta, 
2. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta. 
3. Grzgorz Tomczak    - Wicestarosta Powiatu 
4. Elżbieta Maron   - Wiceprezes MZK Sp z o.o. 
5. Leszek Statkiewicz  - Prezes KTBS Sp. z o.o, 
6. Zdzisław Garczarek  - Dyrektor KCK, 
7. Jadwiga Rosiewicz  - Z-ca Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2, 
8. Kacper Przygocki   - Przewodniczacy Młodzieżowej Rady Miasta, 
9. Anna Suska   - Sekretarz Miasta 
10. Janina Rapacz   - Skarbnik Miasta, 
11. Andrzej Ksokowski     - radca prawny Urzędu Miasta, 
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Proponowany porządek obrad : 
 

1. Sprawy  regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) likwidacji rachunków dochodów własnych w samorządowych jednostek 
organizacyjnych (druk nr 1),  

b) określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym 
rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu 
i trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na tym 
rachunku i wydatków nim finansowanych, a także dokonywania zmian w tym 
planie oraz ich zatwierdzania (druk nr 2), 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Kostrzyńskiego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży – stałych mieszkańców 
Kostrzyna nad Odrą” (druk nr 3), 

d) wspólnej realizacji przedsięwzięcia o nazwie „Polsko-niemiecki ośrodek 
integracyjny – wspólnie uczyć się i żyć” w ramach Europejskiej Współpracy 
Terytorialnej (druk nr 4), 

e) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 

f) zawarcia przez miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami : Nowa Sól- 
Miasto, Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Górzyca, 
Stowarzyszeniem Marina Winterhafen Sporboot Frankfurt (Oder) e.V, 
miastami : Eisenhüttenstadt, Frankfurt nad Odrą Porozumienia Partnerskiego 
w ramach Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Polska 
(Województwo Lubuskie) - Barndenburgia 2007-2013 na realizację Projektu 
nr WTBR.01.01.00-08-008/09 (druk nr 6a), 

g) zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych (druk nr 7), 
h) zmian w podziale na okręgi wyborcze (druk nr 8), 
i) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok               

(druk nr 9), 
j)  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Kostrzyn  nad  Odrą  za pierwsze półrocze,  informacji  o kształtowaniu  się  
wieloletniej prognozy  finansowej oraz informacji o przebiegu  wykonania  
planów finansowych samorządowych instytucji kultury (druk nr 10), 

 
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Sprawy różne. 
 

 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 16.00 dokonał 

otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
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Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 

 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił autopoprawkę do porządku obrad sesji, 
polegającą na :  
a) przesunięciu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn 

nad Odrą w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5) na ostatnią pozycję podjęcia uchwał, czyli punktu       
3 l) 

b) wprowadzeniu w pkt. 3j) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok (druk nr 11 )  

c) wprowadzeniu w pkt. 3 k) projektu uchwały w sprawie zawarcia przez  Miasto 
Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami: Nowa Sól – Miasto, Bytom Odrzański, 
Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, porozumienia w sprawie powierzenia przez 
Miasto Kostrzyn nad Odrą,  Gminę Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, 
Słubice, Gminie Nowa Sól – Miasto zadań publicznych  (druk nr 12)  

d) wprowadzeniu w pkt. 3g) projektu uchwały w sprawie zmian w podziale na okręgi 
wyborcze (druk nr 8a), który uwzględnia zmiany przyjęty na posiedzeniu Komisji, 
a także formuła uchwały po konsultacji z Komisarzem Wyborczym. 

 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji  kolejnego punktu, tj. przyjęcia 
protokołu z ostatniej sesji Rady Miasta.  
 
Radna S. Martynowicz stwierdziła, iż na stronie 5 protokołu omyłkowo zapisano, że 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi Radnej M. Nowakowskiej w sprawie ilości 
zwiększenia miejsc postojowych na Os.Słowiańskim, a powinno być, że udzielił 
odpowiedzi Radnej S. Martynowicz. 
  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu ze 
zgłoszoną poprawką.  
Protokół Nr XLII/10 z 17 czerwca 2010 r. został przyjęty 11 głosami „za”, przy 1 
głosie  „wstrzymującym się” 
 
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 17 czerwca 2010 r. do             

10 sierpnia br. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
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Na obrady sesji przybył Rady M. Kunt, a więc stan Rady liczył 13 radnych. 
 
Ad. 3 - Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a) likwidacji rachunków dochodów własnych w samorządowych jednostkach 

organizacyjnych (druk nr 1),  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/336/10,  która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
b) określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym 

rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i 
trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na tym rachunku 
i wydatków nim finansowanych, a także dokonywania zmian w tym planie oraz ich 
zatwierdzania (druk nr 2), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/337/10,  która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Kostrzyńskiego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży – stałych mieszkańców Kostrzyna nad 
Odrą” (druk nr 3), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/338/10,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
d) wspólnej realizacji przedsięwzięcia o nazwie „Polsko-niemiecki ośrodek 

integracyjny – wspólnie uczyć się i żyć” w ramach Europejskiej Współpracy 
Terytorialnej (druk nr 4), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/339/10,  która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
e) zawarcia przez miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami : Nowa Sól- Miasto, 

Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Górzyca, 
Stowarzyszeniem Marina Winterhafen Sporboot Frankfurt (Oder) e.V, miastami : 
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Eisenhüttenstadt, Frankfurt nad Odrą Porozumienia Partnerskiego w ramach 
Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Polska (Województwo 
Lubuskie) - Barndenburgia 2007-2013 na realizację Projektu nr WTBR.01.01.00-
08-008/09 (druk nr 6a), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/340/10,  która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
f) zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych (druk nr 7), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż obie Komisje Rady nie 
opiniowały projektu uchwały, ponieważ miały wątpliwości, co do podjęcia uchwały 
przed uchwaleniem stosownej uchwały przez Radę Powiatu Gorzowskiego-
Ziemskiego. 
 
Radca prawny A. Ksokowski wyjaśnił, że ustawa nie określa kolejności podjęcia 
uchwał przez właściwe organy. Zgodnie z przepisami wynikającymi z ustawy  
pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, z wyjątkiem przypadku wyłączenia drogi 
z użytkowania, jest możliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia tej drogi do 
nowej kategorii. Pozbawienie i zaliczenie nie może być dokonane później niż do 
końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą od dnia 1 stycznia roku następnego.             
W związku z tym, iż ustawodawca umożliwił podjęcie uchwały o pozbawieniu 
dotychczasowej i zaliczeniu do nowej kategorii do końca 30 września danego roku, nie 
ma przeszkód, aby Rada Miasta Kostrzyna nad Odrą podjęła przedłożony projekt 
uchwały, przed uchwałą Rady Powiatu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz sprecyzował zapytanie Komisji, a mianowicie, 
czy nie należałoby wprowadzić w uchwale zapisu,  że :” Uchwała wejdzie w życie po 
podjęciu stosownej uchwały przez Radę Powiatu”?  
 
Radca prawny A. Ksokowski stwierdził, iż również miał wątpliwości, dlatego też 
skonsultował projekt uchwały z radcą prawnym Starostwa, który nie wniósł zastrzeżeń 
do przedłożonej propozycji. Dodał, iż podejmowanie uchwały warunkowo nie jest 
zgodne ze sztuką legislacji, ale mimo tego na etapie projektowania przygotowano 
również projekt uchwały, w którym jeden z paragrafów brzmiał :”Niniejsza uchwała 
rodzi skutki prawne pod warunkiem podjęcia przez Radę Powiatu Gorzowskiego 
uchwały o pozbawieniu ulic, o których mowa w § 1 niniejszej uchwały, ich 
dotychczasowej kategorii dróg powiatowych w terminie do 30 września 2010r.” Radca 
stwierdził, iż podtrzymuje stanowisko wyrażone w opinii prawnej pod uchwałą 
przedłożoną Radzie Miasta. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się  pytaniem, czy nie wykluczona jest 
możliwość podjęcia uchwały w wersji przygotowanej na etapie projektowania? 
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Radca prawny A. Ksokowski stwierdził, iż zaakceptuje pod względem prawnym 
również uchwałę w pierwotnym brzmieniu. 
 
Radny P. Tadla zwrócił się z pytaniem, jakie będą skutki podjęcia uchwały, jeśli Rada 
Powiatu nie podejmie uchwały do 30 września br.? 
 
Radca prawny A. Ksokowski wyjaśnił, że uchwała nie wejdzie w życie, ponieważ 
warunkiem ustawowym jest pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, z wyjątkiem 
przypadku wyłączenia drogi z użytkowania, jest możliwe jedynie w sytuacji 
jednoczesnego zaliczenia tej drogi do nowej kategorii. Pozbawienie i zaliczenie nie 
może być dokonane później niż do końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą od 
dnia 1 stycznia roku następnego, a więc uchwała Rady Miasta Kostrzyn nad Odra  nie 
będzie obowiązywała, jeśli w wyznaczonym terminie Rada Powiatu nie podejmie 
uchwały.  
 
Radna S. Martynowicz zapytała, czy podjęcie tej uchwały może nastąpić na następnej 
sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą, kiedy Rada Powiatu podejmie właściwą       
decyzję ? 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz był zdania, aby na dzisiejszej sesji zastanowić, 
którą formułę projektu uchwały przyjąć, ponieważ nie ma gwarancji, że następna sesja 
Rady Miasta odbędzie się po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu. Dodał, iż Radna              
S. Martynowicz może zgłosić wniosek formalny w tej sprawie, a wówczas Radni 
podejmą decyzję o przełożeniu projektu uchwały.  
 
Radny P. Tadla   stwierdził, iż przedłożony projekt uchwały jest odzwierciedleniem 
stanu dokonanego, czyli następstwem podjętej decyzji przez Radę Powiatu, dlatego też 
wnosi o dodanie paragrafu warunkowego, który zawarty jest w pierwotnej wersji 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy radni zgłaszają inne 
wnioski formalne, bądź wnioski w dyskusji ? W związku z tym, iż nie zgłoszono 
wniosków zwrócił się do radcy prawnego o odczytanie pierwotnego zapisu uchwały. 
 
Radca prawny A. Ksokowski odczytał treść dodanego do projektu uchwały § 4, który 
brzmiał : ”Niniejsza uchwała rodzi skutki prawne pod warunkiem podjęcia przez Radę 
Powiatu Gorzowskiego uchwały o pozbawieniu ulic, o których mowa w § 1 niniejszej 
uchwały, ich dotychczasowej kategorii dróg powiatowych w terminie do 30 września 
2010r.” 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie powyższej 
poprawki. 
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Rada Miasta 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła poprawkę 
do projektu uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały z wprowadzoną zmianą. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/341/10,  która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
g) zmian w podziale na okręgi wyborcze (druk nr 8a), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż przedłożony projekt uchwały 
uwzględniania wniosek Komisarza Wyborczego, który dotyczył ujęcia w treści § 1 
dokonanych zmian opisu granic okręgów wyborczych. Natomiast  w załączniku do 
uchwały ujęto wykaż stałych okręgów wyborczych uwzględniających te zmiany, ulice 
wraz z niezamieszkałymi oraz uwagami zgłoszonymi na Komisji.  
W związku z powyższymi zmianami projekt uchwały nie był opiniowany przez 
Komisje. 
 
Radna S. Martynowicz zwróciła się o podanie ilości wyborców na każdy okręg 
wyborczy. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż w okręgu wyborczym nr 1 jest  
5.915 mieszkańców, w okręgu nr 2 – 5.450, a w okręgu nr 3 – 6.255.  
 
 
Radny P. Tadla zwrócił uwagę, że Rada Miasta podjęła uchwałę o zmianie nazwy 
ulicy Aleksandra Zawadzkiego na Tadeusz Zawadzkiego, co nie zostało uwzględnione 
w projekcie uchwały. 
  
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, że uchwała o zmianie nazwy ulicy 
wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2011 roku.   
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/342/10,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Obrady sesji opuściła Radna S. Martynowicz, a więc stan Rady liczył 12 radnych.  
 
 
 
h) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok (druk nr 9), 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/343/10,  która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
 
i) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Kostrzyn  nad  Odrą  za pierwsze półrocze,  informacji  o kształtowaniu  się  
wieloletniej prognozy  finansowej oraz informacji o przebiegu  wykonania  planów 
finansowych samorządowych instytucji kultury (druk nr 10), 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/344/10,  która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 

 
j)  zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok (druk nr 11 )  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/345/10,  która stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
 
k) zawarcia przez  Miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami: Nowa Sól – Miasto, 

Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, porozumienia w sprawie 
powierzenia przez Miasto Kostrzyn nad Odrą,  Gminę Bytom Odrzański, Sulechów, 
Krosno Odrzańskie, Słubice, Gminie Nowa Sól – Miasto zadań publicznych  (druk nr 12)  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/346/10,  która stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
l) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XLIII/347/10,  która stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
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Ad. 5 - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
 W tym punkcie porządku obrad nie zgłoszono wniosków i interpelacji. 
 
Ad. 6 – Spraw różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował Radę Miasta o następujących 
sprawach : 
1) wpłynęło pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej informujące o nieistotnym 

naruszeniu prawa w Uchwale Nr XLII/327/10 z dn. 17 czerwca 2010 r. polegające 
na : 
1. błąd w klasyfikacji – dział 758 rozdział 75814 § 0970, 
2. niepełna podstawa prawna uchwały, 
3. błędy rachunkowe w § 3 i 4 uchwały. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż powyższe uwagi nie wymagają zmiany uchwały. 
 
2) Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Gorzowie Wlkp. przekazało Radzie 
Miasta Kostrzyn nad Odrą do rozpatrzenia wg właściwości skargę pana Przemysława 
Kamińskiego na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował skierowanie do Komisji Rewizyjnej rozpatrzenie 
skargi Pana Przemysława Kamińskiego, która po jej zbadaniu przedstawi Radzie 
Miasta wnioski.  
Rada Miasta poprzez aklamację przyjęła powyższą propozycję. 
 
Radny R. Andrys w imieniu mieszkańców podziękował za zorganizowanie Przystanku 
Woodstock i sprawne posprzątanie po koncercie. Radny zapytał, czy pracownicy 
Urzędu Miasta zadowoleni są z nowych warunków pracy, a także jaki jest odbiór 
mieszkańców w związku ze zmianą miejsca siedziby Urzędu Miasta? Ponadto 
wnioskował o wystąpienie z wnioskiem do Zarządu Dróg o wybudowanie chodnika od 
cmentarza do ronda Woodstock, a następnie do terenu Przystanku Woodstock. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt podziękował za dostrzeżenie wkładu pracy w organizację  
Przystanku Woodstock, tym bardziej, że w okresie przygotowawczym prowadzono 
również działania przeciwpowodziowe, przeprowadzono Urząd Miasta do nowej 
siedziby. Burmistrz stwierdził, iż z przeniesienia Urzędu Miasta powinni być 
zadowoleni przede wszystkim mieszkańcy, tym bardziej, że poprzednio Urząd Miasta 
mieścił się z aż w 5 oddalonych od siebie budynkach. Odległość pomiędzy budynkiem 
przy ul. Kopernika, a ul. Graniczną wynosi 1.800 m, a więc jest to koszt poniesiony w 
zamian za obiekty i tereny warte 24 mln zł. Burmistrz stwierdził, że nowy budynek 
Urzędu spełnia lepiej swoją funkcję, niż poprzedni, co jest zauważalne, gdy  
mieszkańcy po załatwieniu spraw w Urzędzie wychodzą bardziej przekonani o 
słuszności tej decyzji. Burmistrz wyjaśnił, że budowa chodnika do ronda Woodstock 
jest zadaniem Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, która w ostatnim czasie 
wszystkie środki, nawet remontowe przekazuje na drogi zniszczone przez powódź, a 
więc nie można się spodziewać, aby w najbliższym czasie przekazano środki na 
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budowę chodnika. Burmistrz Miasta poinformował, iż właścicielem drogi od ronda w 
kierunku terenu Przystanku Woodstock, jest Zarząd Dróg Wojewódzkich, z którym 
podpisano wcześniej stosowne porozumienie w sprawie tej inwestycji. Natomiast 
problemem jest Dyrekcja Lasów Państwowych, która nie wyraża zgody na 
poprowadzenie krótkiego odcinka chodnika na ich terenie. Burmistrz dodał, że 
priorytetem jest  oświetlenie tego odcinka drogi przed organizacją następnego 
Przystanku Woodstock. 
 
Radny K. Wojtala był zdania, aby w przyszłości przy ustalaniu zmiany organizacji 
ruchu brano również pod uwagę uwagi użytkowników, ponieważ drogi wyłączone z 
ruchu nie były wykorzystane przez pieszych, a pozostałe drogi były trudno przejezdne. 
Radny zwrócił się z pytaniem dotyczącym wysokości dochodów otrzymanych z tytułu 
dzierżawy terenu pod organizację Przystanku Woodstock?  
 
Obrady sesji opuścił Radny B. Samosionek, a więc stan Rady liczył 11 radnych. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że Miasto zleca zmianę organizacji ruchu firmie 
specjalistycznej przy udziale osób z Komendy Wojewódzkiej  i ruchu drogowego, 
którą naste penie zatwierdza Policja. Miasto może tylko  uczestniczyć w dyskusji, a 
nie jest organem doradczym w ustaleniach zmiany organizacji ruchu. Propozycję 
zamknięcia ruchu na ulicy Milenijnej i ul. Gorzowskiej zgłosiła Policja, ponieważ 
zakładano zwiększony ruch pieszych w kierunku Tesco, co się nie sprawdziło, 
ponieważ nie było zbyt dużego obciążenia tej ulicy. Dodał, iż w kwestii 
bezpieczeństwa zarówno Policja, Straż Pożarna jak i  Sanepid są ostrożne w 
podejmowaniu decyzji, dlatego też rozmowy z tymi jednostki nie są łatwe. Nadmienił, 
iż wnioski składane po odbytym już Przystanku Woodstock są brane pod uwagę, a w 
szczególności wniosek o przywrócenie starej organizacji ruchu. Burmistrz Miasta 
wyjaśnił, że pole woodstockowe od 16 lat, bez względu na miejsce, dzierżawione jest 
za symboliczną 1 zł. Ponadto Najwyższa Izba Kontroli przeprowadziła kontrolę 
organizacji  Przystanku Woodstock w Kostrzynie nad Odrą  i  nie wniosła zastrzeżeń 
w tym zakresie. 
 
Radna A. Bajor zapytała o straty poniesione na obiektach Twierdzy Kostrzyn w 
wyniku powodzi. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że każda powódź powoduje pogorszenie stanu murów 
twierdzy. Dyrektor Muzeum we współpracy z Urzędem Miasta szacował starty i  
wskazał miejsca, które uległy degradacji pod wpływem wysokiej wody.  Dodał, że w 
tym roku rozpoczęta będzie inwestycja, która ma zabezpieczyć te obiekty przed 
kolejną powodzią, a także tereny przyległy przed skutkami powodzi. Do tych działań 
należy między innymi naprawa grodzi, czyszczenie fos itd.  
 
Radny M. Kunt odnosząc się do zmiany organizacji ruchu stwierdził, iż Policja 
zaproponowała zamknięcie ruchu na ul. Gorzowskiej, ponieważ na tej ulicy wykonano  
pobocze i oświetlenie. Ponadto po nieszczęśliwych zdarzeniach w Niemczech, służby 
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odpowiedzialne za bezpieczeństwa podeszły bardzo rygorystycznie i postanowiły 
wyłączyć z ruchu ulicę Milenijną.    
 
Radny M. Jaszcz zwrócił uwagę, iż należało wcześniej rozpropagować informację o 
zmianie lokalizacji punktu krwiodawstwa. Radny poinformował, iż składał do budżetu 
wniosek w sprawie ogrodzenie boiska na Os. Szumiłowo, co zostało zrealizowane. 
Natomiast wniosek w sprawie zamontowania lampy na drodze z Warnik do 
Przepompowni nie został wykonany, a więc zwrócił się o podanie informacji na temat 
etapu przygotowania do jego realizacji.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż punkt krwiodawstwa zlokalizowano przy                 
ul. Milenijnej, w miejscu bardziej widocznym i dostępnym, niż w latach poprzednich, 
czego dowodem jest zebranie, aż 1230 litrów krwi, czyli od 2700 osób.  Burmistrz 
wyjaśnił, iż nie udzieli odpowiedzi na sesji odnośnie zamontowania lampy na Os. 
Warniki, ponieważ informacje w tej sprawie posiada Z-ca Burmistrza, który jest 
nieobecny na dzisiejszej sesji.  
 
W związku z tym, że porządek obrad XLIII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.00. 
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
W. Przygocka      Marek Tatarewicz 
 
 


